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Zápis ze zasedání AS FaVU VUT ze dne 5. 2. 2020 
5. 2. 2020, 10.00 h, FaVU VUT, Údolní 244/53, Brno, zasedací místnost č. 325 (U2, 3. NP) 

 
 
Přítomni: Vasil Artamonov, Tomáš Hrůza, Luděk Rathouský, Natálie Sodomková, Pavel Sterec, 

Markéta Žáčková 
 
Omluveni: Vojtěch Dvořák, Jennifer Hellia de Felice, Břetislav Malý, Petr Mucha, Jakub Tajovský  
 
Hosté:  Katarína Hládeková 
 
 
Program zasedání: 

1. Schválení programu zasedání AS FaVU VUT dne 5. 2. 2020, Markéta Žáčková 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU VUT ze dne 8. 1. 2019, Markéta Žáčková 
3. Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu do magisterského studijního 

programu na FaVU VUT pro akademický rok 2020/2021, Katarína Hládeková 
4. Volební řád AS FaVU VUT, Markéta Žáčková, Tomáš Hrůza 
5. Různé, Markéta Žáčková 
6. Stanovení termínu příštího řádného zasedání AS FaVU VUT 

 
 

1. Schválení programu zasedání AS FaVU VUT dne 5. 2. 2020, Markéta Žáčková 
Hlasování: 
pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0. 
Program zasedání AS FaVU VUT dne 5. 2. 2020.  
 

2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU VUT ze dne 8. 1. 2020, Markéta Žáčková 
Hlasování: 
pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0. 
Zápis ze zasedání AS FaVU VUT dne 8. 1. 2019 byl schválen. 
 

3. Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu do magisterského studijního 
programu na FaVU VUT pro akademický rok 2020/2021, Filip Cenek 
Proděkanka Katarína Hládeková představila směrnici k magisterským přijímacím zkouškám. 

Seznámila přítomné se změnami, které byly provedeny v původním znění směrnice. Hlavní změnou je 
spojení talentové a ústní zkoušky do jedné části. Mezi pedagogy byla realizována anketa s otázkou, 
zda je možné v rámci magisterské přijímací zkoušky propojit talentovou a ústní část a uskutečnit ji 
v jednom kole, oproti původní dvoukolové verzi. Většina pedagogů, kteří na anketu odpověděli, tento 
návrh podpořila. 

AS FaVU VUT vznesl návrh, aby proděkanka Katarína Hládeková písemně kontaktovala 
všechny pedagogy FaVU VUT s informací o tom, že navrhovaný jednokolový systém omezí možnost 
navrhnout uchazečům změnu ateliéru, do kterého se hlásí. Podle názoru AS FaVU VUT je důležité, 
aby se buď našel způsob, jak tuto možnost nadále zachovat, nebo aby pedagogové byli s nově 
nastavenými pravidly srozuměni a respektovali je. Další změnou v navržené směrnici je prodloužení 
doby pro podávání přihlášek o jeden měsíc. 
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4. Volební řád AS FaVU VUT, Markéta Žáčková, Tomáš Hrůza 
Předkládá se ke schválení dokument, kde zůstává zachován jednoobvodový volební systém, stejně 
jako na Fakultě architektury VUT. 
Hlasování: 
pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0. 
AS FaVU VUT souhlasí s tím, že dokument bude předložen k projednání a schválení AS VUT 
v původním znění pouze s již provedenou textovou opravou použitých zkratek, a to v součinnosti s FA 
VUT. 
 

5. Různé, Markéta Žáčková 
5.1. Předsedkyně AS FaVU VUT informovala o doručení podnětu pana Bujárka týkajícího se 

přezkumu uznání zahraničního vysokoškolského vzdělání, který FaVU VUT obdržela 
písemně s žádostí, aby se k němu vyjádřila. Pisatel ovšem požaduje řešení problému, 
který není v kompetenci FaVU VUT a v tomto smyslu mu bylo písemně odpovězeno. 

5.2. Studentka Natálie Sodomková vznesla dotaz, zda je pro studenty bakalářského stupně 
studia FaVU VUT k dispozici formální dokument o správném průběhu bakalářské státní 
závěrečné zkoušky. Předsedkyně AS FaVU VUT Markéta Žáčková a proděkanka Katarína 
Hládeková konstatovaly, že studenti jsou o průběhu uvedené zkoušky opakovaně 
informováni v rámci předmětu Bakalářský seminář 1, který probíhá vždy v zimním 
semestru každého akademického roku. Následně navrhly, že příslušný dokument 
s instrukcemi připraví, zveřejní na fakultním webu a rozešlou studentům k 6. 2. 2020. 

 
6. Stanovení termínu příštího řádného zasedání AS FaVU VUT 

Termín příštího řádného zasedání AS FaVU VUT byl stanoven na 4. 3. 2020 v 10.00 h v zasedací 
místnosti č. 325, budova U2, 3. NP, FaVU VUT, Údolní 244/53, Brno. 
Hlasování: 
pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0. 
 
 
Zapsala: Monika Šimková 
Schválili: Markéta Žáčková a Pavel Sterec 


